
Language Solutions Trusted by 
Global Financial Institutions

Your professional language partner for global markets
• Since 1994, we have had an excellent track record in building long term 

partnerships with multinational financial institutions
• Based in one of the world’s leading financial hubs, we are Hong Kong’s premium 

translation house trusted by global banks, asset managers and insurers

Focused strategy
• Specific focus on translation of Chinese and English languages in financial, legal 

and business sectors with almost 30 years of experience
• Capable of handling projects of varying nature and sizes while maintaining 

confidentiality, data security and reliable delivery

Quality is in our DNA
• Core in-house team of professional linguists ensures consistency and reliability
• 3-Step TEP process (Translation, Editing & Proofreading) for stringent quality 

control
• Utilisation of client and industry-specific terminology management system and 

translation memory tools

Expert Areas

Request a quote:
Your journey of a satisfactory language management experience starts here
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Get in touch for a free quote. Our Client Support Team will be delighted to help.

 15H, MG Tower, 133 Hoi Bun Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong.

 tbus@translationbusiness.com.hk      www.translationbusiness.com.hk  

 (852) 2893 5000           (852) 2892 2956
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市場營銷

環球金融機構信賴的翻譯服務

環球專業語文夥伴
• 自1994年起，公司與跨國金融機構客戶保持長久的合作夥伴關係，建立卓越

佳績

• 以國際金融中心香港為據點，深受環球銀行、資產管理公司及保險商所信賴

聚焦財經商業法律範疇
• 以中英雙語的財經、法律、商業或相關領域的翻譯為業務焦點，累積近30年

豐富經驗

• 嚴守客戶資料保密和安全原則，對各類別和規模的文件項目應付裕如，保證

在限期前完成

質素是我們的核心價值
• 駐場專才團隊，確保譯文質素穩定可靠

• 標準流程涵蓋三個步驟（翻譯、編輯和校對），嚴格控制質素

• 為客戶量身訂制詞彙庫，配合行業術語及翻譯記憶工具

擅長領域

索取報價：
體驗稱心滿意的語文服務
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歡迎索取報價，我們的客戶服務團隊樂意為您效勞。

 香港九龍觀塘海濱道133號萬兆豐中心15樓H室
 tbus@translationbusiness.com.hk      www.translationbusiness.com.hk  

 (852) 2893 5000           (852) 2892 2956

會計 人力資源

金融

管理培訓

環境、社會
及管治 法律合規保險銀行

企業傳訊

經典
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